
 

  

Pan 
Bolesław Kosior 
Radny Miasta Krakowa 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie trasy autobusu linii nr 151, zgłoszoną  
na XVIII Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 4 lipca 2007 r., uprzejmie informuję: 

Podtrzymuję stanowisko dotyczące linii autobusowej nr 151 zawarte w odpowiedzi na 
Pana poprzednią interpelację w tej sprawie (OR-05.0057-428/IX/07). 

Informuję uprzejmie, iŜ z postulatem dotyczącym wprowadzenia w ulicy śywieckiej 
ruchu dwukierunkowego dla autobusów linii nr 151 zwrócił się bezpośrednio do Urzędu 
Miasta Krakowa [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 

dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 

Niejawnych], Przewodniczący Obywatelskiego Komitetu Osiedlowego „Borek Fałęcki”. 
Odpowiedzi w tej sprawie udzielił Pan Wiesław Starowicz, Zastępca Prezydenta Miasta 
Krakowa (pismo znak: ZP/I-310/07 z dnia 13 czerwca 2007 r.). Kserokopię pisma przekazuję  
w załączeniu. 

 

Otrzymują: 
1. Adresat +zalącznik 
2. Zarząd Transportu Publicznego 
3. Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne S.A. 
4. Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
5. Pełnomocnik ds. Ochrony Informacji Niejawnych 

6. Biuletyn Informacji Publicznej 
7. A/a 
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